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Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens Föreningskommitté den 
11 oktober 2024. 
 
Det justerade protokollet redovisar vad som har avhandlats vid mötet. Beslut som 
fattats kan bli föremål för ändring av SKKs Centralstyrelse. 
 

Närvarande:  

Ordinarie ledamöter: 

Anneli Hultman (ordf.), Annelie Finnebäck, Lena Larsson, Henrik Pettersson och Jonas 
Öhrn (from § 120). 

Adjungerade: 

Agneta Lönn, Meta Lönnberg och Katarina Swahn. 

Anmält frånvaro:  

Torbjörn Håkansson 

Protokoll: 

Ida Lundqvist  

 

§ 116 Sammanträdet öppnas 

Anneli Hultman hälsar de närvarande välkomna till dagens sammanträde. 
 

§ 117 Val av justeringsperson 

Annelie Finnebäck utses att jämte ordförande justera dagens protokoll. 
  

§ 118 Fastställande av dagordning 

Kommittén beslutar att fastställa dagordningen utan ändringar.  
  

§ 119 Föregående protokoll 

a) Kommittén går igenom föregående protokoll och lägger det därefter med 
godkännande till handlingarna. 

 
b) Förelåg uppdrag från FK/SKK 4–2024, § 85 c, att ta fram en text om hur klubbar 

kan ansöka till Skatteverket om att bli befriade från att lämna särskild uppgift. 
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Annelie Finnebäck och Agneta Lönn presenterar den text som de tagit fram. 
 

Kommittén godkänner texten och uppdrar åt sekreteraren att införa denna i 
Föreningspaketet.  
 

c) Förelåg uppdrag från FK/SKK 3–2024, § 59 d, att utreda hur ett arbetsutskott 
inom organisationen fungerar juridiskt. 
 
Sekreteraren och Agneta Lönn redovisar uppdraget.  
 
Kommittén anser att arbetsutskottet bör skriva om sin arbetsordning så att den 
tillgodoser medlemsdemokratin och medlemsinflytandet och att den nya 
arbetsordningen ska översändas till kommittén för godkännande. Arbetet bör 
påbörjas snarast så att respektive specialklubb kan skriva en proposition till sitt 
årsmöte. Specialklubbarna bör ta fram en gemensam tidslinje så att alla vet 
vilka tidsfrister som gäller.  
 

§ 120 Bordlagda och återremitterade ärenden 

a) Förelåg protokollsutdrag från Svenska Brukshundklubben gällande gemensam 
grupp för arbete med stadgarna. 
 
Kommittén utser Jonas Öhrn, Annelie Finnebäck och sekreteraren att ingå i 
samarbetsgruppen med Svenska Brukshundklubben. 

 
b) Förelåg protokollsutdrag från Avelskommittén beträffande ansvarig 

specialklubb för Svenska Jakutskaja Lajka Klubben. 
 
Kommittén uppdrar åt Henrik Pettersson att ta kontakt med Svenska 
Polarhundklubben. 
 

c) Förelåg protokollsutdrag från SKKs avelskommitté.  
 
Förelåg lista på ansvariga personer från Avelskommittén för de avtalsanslutna 
klubbarna, se även § 134 g. 
 
Kommittén välkomnar initiativet med ansvariga även i Avelskommittén och 
lägger därefter protokollsutdraget till handlingarna.  

 

§ 121 Ekonomisk rapport 

Förelåg ekonomisk rapport till och med september 2024 samt förslag till 
prognos 2 för 2024 och budget för 2025 med uppgift om besparingsåtgärder.  
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Kommittén går igenom rapporten, prognos, budget och kostnadsbesparingar 
och gör vissa justeringar.  
 
Kommittén godkänner ovanstående och uppdrar åt sekreteraren att översända 
handlingarna till SKKs ekonomiavdelning, kommittén lägger därefter rapporten 
till handlingarna. 

 

§ 122 Rapporter 

a) Ordförandes rapport 
Anneli Hultman har inget ytterligare att rapportera vid dagens sammanträde, 
förutom de ärenden som redan finns på dagordningen. 
 

b) Ledamöternas rapporter 
Jonas Öhrn 
Rapporterar om arbete inom länsklubb. 

 
Lena Larsson 
Inget ytterligare att rapportera vid dagens sammanträde, förutom de ärenden 
som redan finns på dagordningen. 
 
Annelie Finnebäck  
Inget ytterligare att rapportera vid dagens sammanträde, förutom de ärenden 
som redan finns på dagordningen. 
 
Henrik Pettersson 
Inget ytterligare att rapportera vid dagens sammanträde, förutom de ärenden 
som redan finns på dagordningen. 

 
c) Sekreterarens rapport 

Rapporterar om möte med Lisa Holmberg på Studiefrämjandet. 
 

d) Chefsjuristens rapport 
Agneta Lönn rapporterar om pågående arbete på kansliet och att ett nytt 
tjänstehundsavtal är på gång.  

 
e) Övriga rapporter 

Meta Lönnberg 
Rapporterar om arbete som pågår inom Sveriges Hundungdom, bland annat 
har ett avtal har skrivits med Barktail. Styrelseutbildning för unga kommer att 
genomföras och Meta kommer att hålla en kurs om motioner. 
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Katarina Swahn 
Rapporterar om pågående arbete inom Svenska Brukshundklubben, bland 
annat planeras nästa års kongress att genomföras digitalt. 

 

§ 123 Föreningskommitténs verkställande utskott och per capsulambeslut  

a) Förelåg VUs beslut den 9 september 2024 med yttrande till Centralstyrelsen 
gällande American Akitaklubben Sverige, AAKS. 
 
Jonas Öhrn anmäler jäv och deltar inte i beslut. 
 
AAKS har inkommit med en begäran till SKKs Centralstyrelse avseende att 
granska klubbens uteslutning ur SKK-organisationen. Centralstyrelsen har bett 
om Föreningskommitténs yttrande. 
 
AAKS önskar en oberoende granskning av hur specialklubben, Förenings-
kommittén och Centralstyrelsens har agerat utifrån SKKs stadgar. 
AAKS hänvisar till SKKs stadgar, § 4, moment 7. Momentet beskriver Central-
styrelsens rätt att utesluta en medlemsorganisation. Stadgetexten anger inte 
hur en uteslutning ska ske avseende till SKK anslutna klubbar och utesluter inte 
andra skrivningar i klubbarnas egna stadgar. 
 
Praxis reglerar för närvarande hur en specialklubb ska förfara vid anslutna 
klubbars utträde. Svenska Spets- och Urhundklubbens, SSUKs stadgar, § 6, 
anger att det för bildande av rasklubbar krävs godkännande av styrelsen, detta 
har enligt praxis tolkats som att styrelsen motsatsvis även har rätt att besluta 
att en rasklubb ska utträda. Det nya förslaget till typstadgar innehåller 
bestämmelser för utträde av ansluten klubb. 
 
AAKS önskar att Centralstyrelsen vidtar rättelse genom att återta delegationen 
av rasansvaret för american akita från SSUK. 
FK/VU anser inte att det föreligger skäl att återta rasansvaret från SSUK. Trots 
att vissa brister förekommit vid kommunicering samt återtagande av rasansvar, 
såväl som vid uteslutning av rasklubben, anser inte FK/VU att bristerna är av 
den graden att återtagande av rasansvar motiveras. 
 
Föreningskommittén har vid sitt senaste sammanträde, SKK/FK 5–2024, 
beslutat att be SKKs avelskommitté att uppmärksamma american akita särskilt 
för att säkerställa att arbetet med RAS fungerar tillfredställande. 
 
AAKS vill se en direktanslutning till SKK till dess att det åter finns förutsättningar 
för AAKS att anslutas till en specialklubb. 
FK/VU vidhåller att det inte finns någon anledning att avtalsansluta en klubb 
utan rasansvar. I SKK/FK nr 4–2024 uttalade Föreningskommittén att ”en 
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rasklubb kan antingen ingå som medlemsorganisation inom en specialklubb 
eller genom särskilt tecknat avtal vara ansluten till SKK. Det senare gäller där 
SKK inte delegerat rasansvaret till befintlig specialklubb.” 
 
FK/VU anser att det finns en risk att det skapas en praxis som inte är önskvärd, 
om klubbar (ras- eller special) som gör valet att rasklubben ska lämna special-
klubben därefter avtalsansluts. Kommittén arbetar i nuläget aktivt med att 
minska antalet avtalsanslutna klubbar. 
 
När en specialklubb väljer att återta ett rasansvar stannar rasklubben utan 
rasansvar oftast kvar under specialklubbens tak och arbetar tillsammans med 
specialklubben för att på sikt återfå rasansvaret. FK/VU anser att ett sådant 
förfarande är att föredra. Centralstyrelsen uttalade stöd för Förenings-
kommitténs uppmaning till SSUK att kunna erbjuda rasklubben en återan-
slutning (SKK/CS nr 6–2023, § 184 c). 
 
Föreningskommittén har haft samtal med SSUK. Utifrån bakgrunden, tidigare 
händelser samt att arbete med rasen pågår i den nya rasklubben Urcanis, anser 
SSUK att det inte finns förutsättningar för medlingssamtal klubbarna emellan. 
SSUK föreslår en tidsrymd på fem år innan frågan om återanslutning kan bli 
aktuell på nytt. 
 
FK/VU föreslår att Centralstyrelsen förenar uppmaningen till SSUK om att 
arbeta för att kunna erbjuda en återanslutning av AAKS med en tidsgräns på tre 
år, efter vilken tid specialklubben ska redovisa vilka åtgärder som vidtagits för 
att erbjuda återanslutning. Centralstyrelsen bör då även pröva frågan om 
delegeringen av rasansvaret för rasen american akita. 
 
Kommittén godkänner yttrandet. 
 

b) Förelåg Föreningskommitténs och Jakthundskommitténs gemensamma per 
capsulambeslut den 30 augusti 2024 gällande avelsansvar och specialklubbs-
tillhörighet för rasen kleiner münsterländer. 

 
Förelåg fråga om avelsansvar och specialklubbstillhörighet för rasen kleiner 
münsterländer. 
 
Det har under en längre tid pågått ett arbete med att utreda hur avelsansvaret 
tillgodoses och var de bästa förutsättningarna organisatoriskt finns för rasen 
kleiner münsterländer. Ärendet har behandlats av både Föreningskommittén 
(FK) och Jakthundskommittén (JhK), som har tagit del av parternas inställning 
och synpunkter genom inkomna skrifter och gemensamma möten. Frågan om 
avelsansvar och specialklubbstillhörighet har därmed prövats såväl från en 
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organisatorisk aspekt som utifrån kunskap om avelsutvärdering av jakthundar, 
jaktlagstiftning och jaktetik. 
 
Efter gemensamt samråd har kommittéerna enats om följande.  
 
Kommittéerna beslutar att avelsansvaret för kleiner münsterländer även fort-
sättningsvis ska vara delegerat till Svenska Vorstehklubben. Kommittéerna 
bedömer att avelsansvaret tas tillvara på ett tillfredställande sätt inom befintlig 
specialklubb och ser inte att någon annan specialklubb skulle kunna ta tillvara 
detta på ett bättre sätt. Skäl att flytta avelsansvaret saknas därmed, vilket inne-
bär att ansvaret för avelsutvärderande verksamhet stannar hos Svenska 
Vorstehklubben. 
 
I beslutet har samtliga ledamöter i FK och JhK deltagit. 
 
Kommittén lägger beslutet till handlingarna. 

 

§ 124 Stadgar samt kommitténs regelverk och publikationer 

a) Förelåg förslag till nya typstadgar. 
 
Kommittén diskuterar ett antal frågeställningar som uppkommit efter de 
justeringarna som beslutades vid kommitténs föregående möte. 
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att uppdatera stadgarna för att sedan 
översända dessa till Centralstyrelsen.  
 

b) Förelåg ärende gällande programpunkter vid SKKs organisationskonferens den 
15-16 mars 2025.  
 
Fråga har inkommit från arbetsgrupp inom Centralstyrelsen, som har uppdraget 
att planera konferensen, om förslag på programpunkter/ämnen/frågor som kan 
tas upp vid organisationskonferensen. 
 
Kommittén diskuterar frågan och kommer fram till ett antal programpunkter 
som ska föreslås. 

 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att överlämna förslagen till arbetsgruppen. 

  
c) Förelåg förslag till likabehandlingspolicy.  

 
Kommittén har tagit del av ett förslag till likabehandlingspolicy från Kommittén 
för Strategiskt Arbete, KSA. 
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Kommittén anser att policyn behöver omarbetas och förkortas, och tar gärna 
del i arbetet med detta. Kommittén föreslår att man även tar hjälp av SKKs 
marknads- och kommunikationsavdelning för att språket i policyn ska vara lätt 
för medlemmarna att förstå.  
 
Förslaget till likabehandlingspolicy kommer inte, i sin nuvarande form, att 
förvaltas av Föreningskommittén. 
 
Paragrafen 124 c förklarades omedelbart justerad. 
 

d) Förelåg förslag om ändringar av stadgarna från Svenska Kennelklubbens, SKKs, 
kommitté för strategiskt arbete, KSA.  
 
KSA har förslagit att delar av SKKs stadgar bör tas bort och ersättas av policyer 
och riktlinjer, förslaget avser borttagande av § 2 (verksamhetsparagrafen). 
 
Kommittén diskuterar förslaget ingående och uttalar följande. 
 
Stadgarna är det främsta styrdokumentet en ideell förening har, därmed är det 
av yttersta vikt att stadgarna är så fullständiga som möjligt. Stadgarna är också 
den överenskommelse som föreningen har med sina medlemmar om vad ett 
medlemskap i föreningen innebär. Om stadgarna inte reglerar vilken verksam-
het föreningen ska inrikta sig på blir överenskommelsen med medlemmarna 
väldigt otydlig.  
 
Enligt Skatteverket måste en ideell förening uppfylla vissa krav på stadgar för 
att kunna registreras och få ett organisationsnummer, däribland ska regler för 
hur verksamheten bedrivs finnas. Det är beskrivningen av ändamålen i 
stadgarna och verksamheten som avgör om föreningen kan betraktas som 
ideell eller inte. 
 
Svenska Kennelklubben är en allmännyttig ideell förening (se RÅ83 1:63). En 
allmännyttig ideell förening ska bland annat uppfylla verksamhetskravet enligt 
7 kapitlet, 5 §, Inkomstskattelagen, det räcker därmed inte att föreningen har 
allmännyttiga ändamål, föreningen måste också ha en verksamhet som främjar 
ändamålen.  
 
Kommitténs anser därmed att SKKs stadgar ska innehålla såväl syftet med 
föreningen, 1 §, som vilken verksamhet föreningen ska bedriva för att nå syftet 
i 1 §, dvs 2 §. Kommitténs arbete med en delegationsordning kommer 
ytterligare att förtydliga vilken verksamhet som ska bedrivas och vilket ansvar 
samt vilka befogenheter som klubbarna har, vilket gör att behovet av riktlinjer 
minskar.  
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Kommittén uppfattar att de nya reviderade typstadgarna är efterfrågande inom 
organisationen och att behovet av reviderade stadgar är stort. Stadgearbetet 
har dessutom dragit ut på tiden med två separata remissrundor.  
 
Kommitténs uppfattning är att om CS beslutar att stadgarna ska förändras i den 
riktning som KSA föreslår, får det arbetet anstå till nästkommande revidering. 

 
Paragrafen 124 d förklarades omedelbart justerad. 

 

§ 125 SKKs Föreningskonsulenter 

Förelåg fråga om uppstart av föreningskonsulentverksamheten. 
 
Kommittén anser att en arbetsordning som reglerar föreningskonsulenternas 
uppdrag behöver tas fram innan en återstart av verksamheten kan ske. 
 
Kommittén uppdrar åt Jonas Öhrn och Lena Larsson att ta fram ett förslag till 
arbetsordning som ska presenteras vid kommitténs möte i början av 2025. 
 

§ 126 Ärenden gällande länsklubb 
Förelåg inga nya ärenden vid dagens sammanträde.  

  

§ 127 Ärenden gällande specialklubb 

a) Förelåg ärende gällande uppstart av vilande rasklubb.  
En rasklubb som har legat vilande under ett flertal år har nu intresserade 
personer som vill starta upp klubben på nytt. Ordföranden informerar om att 
ett informationsmöte har hållits av specialklubben innan årsmötet, rasklubben 
har därefter genomfört sitt årsmöte och startat upp klubben.  

 
Kommittén noterar informationen.  
 

b) Förelåg ärende gällande rasklubb och specialklubb. 
Rasklubb har inkommit med skrivelse angående samarbetssvårigheter med 
specialklubb och frågor om jaktprovsverksamhet. 
 
Kommittén föreslår att ärendet hanteras gemensamt med SKKs jakthunds-
kommitté och uppdrar åt sekreteraren att vidarebefordra förslaget. Vid ett 
gemensamt möte kommer ordföranden, Henrik Pettersson och sekreteraren 
att delta.   

 
c) Förelåg ärende gällande dispens vid voteringar vid specialklubbs kongress. 

 

Svenska Brukshundklubbens kongress 2025 genomförs den 17–18 maj 2025. 
Förbundsstyrelsen har beslutat att under förhandlingarna använda sig av VoteIT 
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som mötesplattform samt för genomförandet av ev. voteringar. Enligt Svenska 
Brukshundklubbens stadgar § 7 moment 4 ska votering ske öppet utom vid 
personval som ska ske med slutna sedlar. Öppna voteringar är inte möjliga i 
VoteIT. 
 
Kommittén lämnar Svenska Brukshundklubben dispens från stadgarnas § 7 
moment 4 på så sätt att samtliga voteringar vid kongressen den 17–18 maj 
2025 får ske slutet via VoteIT.  
 

d) Förelåg skrivelse från Specialklubb gällande äldre handlingar. 
Specialklubb har inkommit med fråga hur man kan få tillgång till äldre 
handlingar om dessa saknas i klubbens arkiv och om klubben kan friskriva sig 
från ansvar om äldre handlingar saknas.  
 
Kommittén rekommenderar att klubben undersöker om det kan finnas 
handlingar som arkiverats i föreningsarkivet i Örebro om handlingarna inte går 
att hitta i SKKs arkiv. 
 
Kommittén anser inte att en klubb bör friskriva sig från tidigare beslut. Det är 
relativt vanligt att äldre handlingar saknas i klubbarnas arkiv och även om 
handlingar finns är det inte heller rutin hos de flesta styrelser att gå tillbaka 
långt i tiden för att undersöka tidigare beslut. Viktiga beslut och diskussioner 
bör ha återkommit i mer tidsnära protokoll och medlemmar som har varit med 
en längre tid kommer annars med stor sannolikhet att efterfråga uppdragen vid 
års- eller fullmäktigemötet. Mötet får i dessa fall ge ett nytt uppdrag till 
styrelsen. 
 
Kommittén anser att det viktigaste är att klubben arbetar på ett strukturerat 
sätt med sin arkivering framöver.  

 
e) Förelåg fråga om vägledning från specialklubb. 

Specialklubb har inkommit med fråga om hur klubben ska hantera incident-
rapporter. 
 
Kommittén uttalar följande. Klubben behöver följa bestämmelser i GDPR och 
ha en arkivplan för hur länge handlingarna ska sparas. Kommittén föreslår som 
riktlinje 5 år för bevarande av incidentrapporter, då detta är den gräns som 
SKKs Disciplinnämnd har för att ta upp ärenden. Finns det inte tillräckligt under-
lag för att gå vidare med ärendet bör samtliga handlingar makuleras. Det är 
också viktigt att det finns en spårbarhet i dokumentationen så framtida 
styrelser vet hur ärendena är hanterade sedan tidigare. 
 

f) Förelåg skrivelse från rasklubb som önskar gemensamt möte med sin 
specialklubb, Avelskommittén och Föreningskommittén. 
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Kommittén har mottagit protokollsutdrag i ärendet från SKKs avelskommitté, se 
även § 134 h.  
 

g) Förelåg skrivelser angående specialklubb under utredning.  
 
Kommittén har mottagit ett antal skrivelser med anledning av § 97 a, SKK/FK nr 
5–2024.  
 
Kommittén diskuterar ärendet och konstaterar att frågan finns hos Central-
styrelsen för beslut. Kommittén kan inte föregå Centralstyrelsens beslut men 
vill förtydliga att förslaget inte handlar om att lägga ned klubben eller dess 
verksamhet. Klubben kan fortsatt arbeta för rasens bästa och samarbeta med 
klubbar inom och utanför landet även som rasklubb, detta förekommer i 
nuläget inom en majoritet av rasklubbarna. Kommittén ser istället ett flertal 
fördelar med att rasklubben kommer kunna ägna sig mer åt kärnverksamheten, 
arbetet med rasen, och samtidigt få hjälp och stöd av sin specialklubb. 
 
Kommittén vidhåller därmed sitt tidigare ställningstagande. 
 
Paragrafen 127 g förklarades omedelbart justerad. 
 

h) Förelåg fråga från rasklubb utanför SKK-organisationen.  
 

Jonas Öhrn anmäler jäv och deltar inte i diskussion eller beslut. 
 
Rasklubb har ställt fråga om den tid som kommittén har rekommenderat för 
specialklubbens arbete för ett återinträde. 
 
Kommittén anser att vid tolkning av begreppet ”så snart som möjligt” ska 
hänsyn tas till att beslutet föregås av en lång tid av meningsskiljaktigheter 
klubbarna emellan. Kommittén har därmed bedömt att tre år är en rimlig tid för 
att ge klubbarna en chans att återuppbygga förtroendet och få en fungerande 
struktur för samarbete.  
 
Jonas Öhrn återkommer till sammanträdet. 

 

§ 128 Ärenden gällande verksamhetsklubb 

 Förelåg inga nya ärenden vid dagens sammanträde.  
 

§ 129 Ärenden gällande avtalsanslutna verksamhetsklubbar 

a) Lista över klubbar och rapporter från kontaktperson: 
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Svenska Kroppsvallarklubben - Lena Larsson. 
 
Lena Larsson rapporterar från kontakter med avtalsansluten verksamhetsklubb. 
 

b) Förelåg fråga om ny kontaktperson för Svenska Hoopersklubben. 
Kommittén har mottagit underskrivet samarbetsavtal från Svenska 
Hoopersklubben. 
 
Kommittén beslutar att utse kontaktperson för Svenska Hoopersklubben enligt 
nedan:  
 
Svenska Hoopersklubben – Lena Larsson. 

 

§ 130 Ärenden gällande avtalsanslutna rasklubbar 

a) Förelåg lista över avtalsanslutna rasklubbar. 
 

 

Klubb Rasansvar Kontaktperson 

Jack Russell Klubben, JRK  Nej Anneli Hultman 

Ras- och avelsföreningen för Cane 
Corso, RACC  

Ja Annelie Finnebäck 

Rasklubben för Portugisisk Vattenhund, 
RPVH 

Ja Henrik Pettersson 

Svenska ADB Klubben Ja Torbjörn Håkansson 

Svenska Barbetklubben, SBBK Nej Henrik Pettersson 

Svenska Biewerterrierklubben, SBWTK Nej Jonas Öhrn 

Svenska Blodhundsklubben, SvBK Ja Anneli Hultman 

Svenska Kooikerhondjeklubben, Skooi Ja Annelie Finnebäck 

Svenska Kromfohrländerklubben, SKLK Ja Lena Larsson 

Svenska Lagotto Romagnolo Klubben, 
SLRK 

Ja Henrik Pettersson 

Svenska Lancashire Heeler Klubben, 
SLHK 

Ja Jonas Öhrn 

Svenska Landseerklubben, SvLK Ja Torbjörn Håkansson 

Svenska Miniature American 
Shepherdklubben, SMASK 

Nej Torbjörn Håkansson 

Svenska Perro de Agua Español Klubben, 
SPDAEK 

Ja Annelie Finnebäck 
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Ledamöterna rapporterar från kontakter med respektive avtalsansluten 
rasklubb. 
 

b) Förelåg ärende gällande avtalsansluten klubb. 
Skrivelser har inkommit gällande mejlhantering och sponsring i avtalsansluten 
klubb.  
 
Kommittén uppdrar åt Torbjörn Håkansson att ta kontakt med klubben. 
 

§ 131 Ärenden gällande raser utan klubbtillhörighet 

a) Förelåg lista på raser utan klubbtillhörighet. 
 

Kommittén går igenom listan och lägger den därefter till handlingarna. 
 

b) Förelåg fråga om rasansvar för canadian eskimo dog. 
 

Kommittén uppdrar åt Henrik Pettersson att ta kontakt med Svenska 
Polarhundklubben. 
 

§ 132 Ärenden gällande verksamheter utan klubbtillhörighet 

 Förelåg inga nya ärenden vid dagens sammanträde. 
  

§ 133 Projekt 

a) Pågående projekt  
Hålla utbildning för årsmötesordförande vid fullmäktige och årsmöten. 
Kommittén beslutar att utbildningen ska genomföras som hybridmöte och 
uppdrar åt sekreteraren att skicka ut en uppdaterad inbjudan med denna info.  
 

b) Nya projekt  
Inga nya projekt tillkom vid sammanträdet. 

 

§ 134 Protokollsutdrag från Centralstyrelsen och kommittéer 

a) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande återanslutning av 
rasklubb.  
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter skrivelsen till 
handlingarna. 
 

Svenska Porcelaineklubben, SPoK Ja Jonas Öhrn 

Svenska Shar Pei Klubben, SvSpK Ja Lena Larsson  
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b) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande verksamhetsklubbar 

inom specialklubb. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter skrivelsen till 
handlingarna. 
 

c) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande återgång till att följa 
Skatteverkets rekommendation om milersättning. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter skrivelsen till 
handlingarna. 
 

d) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande avtal för delegering av 
rasansvar. 
 
Kommittén noterar det omformulerade uppdraget.  
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att skicka ut en fråga till övriga kommittéer 
om vilka uppgifter från deras kommitté som kan delegeras vidare till special- 
respektive rasklubb.   

 
e) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen avseende avelsansvar för kleiner 

munsterländer. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter skrivelsen till 
handlingarna. 
 

f) Förelåg protokollsutdrag från Jakthundskommittén angående svar på förfrågan 
om lämplig specialklubb för hundras. 
 
Kommittén beslutar att bordlägga frågan om lämplig specialklubb för rasen 
polski spaniel mysliwski tillsvidare då rasen inte har egen rasklubb eller ett 
långsiktigt avelsarbete i Sverige.  
 

g) Förelåg protokollsutdrag från Avelskommittén gällande avtalsanslutna klubbar. 
 
Kommittén uppdrar åt ordföranden att ta kontakt med Avelskommitténs 
ordförande, se även § 120 c. 
 

h) Förelåg protokollsutdrag från Avelskommittén gällande samarbete mellan 
special- och rasklubb. 
 
Kommittén konstaterar att ett arbete med klubbarna pågår och uppdrar åt 
ordföranden och Annelie Finnebäck att fortsätta detta, se även § 127 f.  
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i) Förelåg protokollsutdrag från Avelskommittén gällande rasansvar för rasen 
markiesje. 
 
Kommittén bordlägger frågan då inget avelsarbete bedrivs i Sverige för 
närvarande. 
 

§ 135 Till kommittén för kännedom 

Förelåg inga ärenden för kännedom vid dagens sammanträde. 
 

§ 136 Datum för nästkommande sammanträde 

Kommittén sammanträder åter den 20 november 2024 kl. 9.00. Sammanträdet 
kommer att hållas digitalt.  
 
Kommittén uppdrar åt ordföranden och sekreteraren att ta fram förslag på 
datum för möten 2025. 

 

§ 137 Information från sammanträdet - till vem, om vad och varför  

Kommittén uppdrar åt sekreteraren att skicka ut information om digitalt 
deltagande vid årsmötesordförandeutbildningen den 9 november, § 133 a. 
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att uppdatera Föreningspaketet med 
texten om hur klubbar kan ansöka till Skatteverket om att bli befriade från att 
lämna särskild uppgift, § 119 b. 
 

§ 138 Sammanträdets avslutande 

 Kommitténs ordförande Anneli Hultman tackar samtliga ledamöter och avslutar 
sammanträdet. 

 
 
Vid protokollet  
 
__________________ 
Ida Lundqvist 
 
 
Justeras  
 
___________________ ___________________ 
Anneli Hultman  Annelie Finnebäck 


